

聖依納爵堂報告  
將臨期第二主日  
(06-12-2020)

1. 因應香港教區於 2020 年 12 月 2 日發出最新「教區防疫新牧民措施」及配合九龍華仁書院防疫安排，本堂已於上述日期發出「暫停公開彌撒及活動」通知，只提供網上直播中文及英文主日彌撒服務，直至另行通知。

網上直播主日彌撒時間如下：

上午九時正（中文）、上午十時三十分（英文）。

有關上述資料，已上載於聖堂網頁 <http://stignatiuschapel.org/>，歡迎查閱。

2. 聖堂現正招募：

「送聖體員」- 協助神父，分送聖體給有需要弟兄姊妹  
及

「聖堂園藝善會」- 聖堂將設立小園圃，讓教友透過栽種及協助聖堂照顧盆栽，體會天主奇妙美好的創造。

有興趣教友，請以電話 或 電郵聯絡聖堂辦公室。

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

# **St. Ignatius Chapel Announcement**

(2<sup>nd</sup> Sunday of Advent, 06-12-2020)

- 1** In compliance with the precautionary measures from the Diocese on 2 December 2020 regarding the COVIC-19 and the guidelines of Wah Yan College, Kowloon, all public Masses are suspended until further notice.

During the suspension period, St Ignatius Chapel will provide both Chinese and English Sunday Masses streamlining service. Schedule of the service is as follows:

**Chinese mass at 9:00 a.m.      English mass at 10:30 a.m.**

The above information has been posted on the website of the chapel <http://stignatiuschapel.org> for your reference.

- 2** St Ignatius Chapel is now inviting volunteers to join the following service groups:

**2.1 Eucharistic ministers** – helping the priest to give out eucharist.

**2.2 Gardening service** – through attending the vegetation of the chapel to acknowledge and appreciate the creation of God.

Interested faithful can register with the chapel office thru

**phone: 2359-4407** or

**email: [st.ignatiuschapel.hk@gmail.com](mailto:st.ignatiuschapel.hk@gmail.com)**

The above chapel announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website. Peace be with you all. God Bless.